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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 900-25/2013 
Datum: 23.12.2013 

 

Z  a p i  s  n i  k 

25. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 23.12.2013 ob 17.00 uri 
v sejni dvorani občine Brda 

 
 
Prisotni svetniki: Goran Simčič, Matjaž Četrtič, Joško Zamar, Romana Velišček, Boris Šfiligoj, Kostja 
Jelinčič, Rado Sirk, Ivan Markočič, Karlo Passoni, Oskar Kristančič, Boris Rožič, Milena Klavora, 
Klemen Bajt, Damjan Birtič, Ivan Peršolja 
 
Odsotni svetniki: Jan Miklavc 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Andrej Markočič, Mateja Ambrožič, Beti Kumar, Dejan Rusjan, 
Rajko Leban 
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika  24. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o proračunu Občine Brda za leto 2014 - druga 

obravnava (Beti Kumar) 
5. Obravnava in sklepanje o Aktu o javno zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta 

»Energetska sanacija in Pogodbeno zagotavljanje prihodkov rabe energije v javnih objektih 
Občine Brda« - skrajšani postopek  (Andrej Markočič) 

6. Sklepanje o cenah storitev ravnanja s komunalnimi odpadki (Andrej Markočič) 
7. Sklep o potrditvi programa oskrbe s pitno vodo v Občini Brda za leto 2014 (Dejan Rusjan) 
8. Sklep o potrditvi programa odvajanja in čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode 

v Občini Brda za leto 2014 (Dejan Rusjan) 
9. Ukinitev zaznambe javno dobro na nepremičninah v k.o. Mirnik in k.o. Vrhovlje (Dejan 

Rusjan) 
10. Imenovanje predstavnika Občine Brda v svet zavoda Glasbena šola Nova Gorica (Andrej 

Markočič) 
11. Imenovanje predstavnika Občine Brda v svet zavoda Osnovna šola Kozara Nova Gorica 

(Andrej Markočič) 
12. Pobude in vprašanja svetnikov 
13. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 24. redne seje  
14. Realizacija sklepov 24. redne seje 

 
 

Ad 1 
 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 

Prisotnih je 11 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
Kasneje so se seje udeležili še Damjan Birtič, Romana Velišček, Rado Sirk in Milena Klavora.  
Skupaj prisotnih 15 svetnikov.  
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Ad 2 
 

Potrditev zapisnika 24. redne seje 

 

V obravnavo je bil dan zapisnik 24. redne seje. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 24. redne seje.  
 

Ad 3 
 

Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 

V obravnavo je bil dan DNEVNI RED 25. redne seje.   
 
Na dnevni red seje se pod točko Ad6 doda točko:  
Sklepanje o potrditvi Letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega 

energetskega koncepta in njihovih učinkih 

 
Dnevni red je bil soglasno sprejet.   
 

Ad4 
 

Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o proračunu Občine Brda za leto 2014 - druga 

obravnava 

 
Beti Kumar na kratko poda nekaj pojasnil.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o proračunu Občine Brda za leto 2014.  
2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad5 

 
Obravnava in sklepanje o Aktu o javno zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta »Energetska 

sanacija in Pogodbeno zagotavljanje prihodkov rabe energije v javnih objektih Občine Brda« - 

skrajšani postopek 

 
Predlog akta in razlog za njegov sprejem predstavita Andrej Markočič in direktor Golea-Rajko 
Leban.  
 
Kostja Jelinčič sprašuje ali je bila opravljena kakšna analiza, koliko znašajo stroški ogrevanja 
občinske stavbe.  
 
Andrej Markočič pojasni, da se prihranki lažje dosegajo na kurilnih enotah, problem pa je na ovoju 
stavbe, ki predstavlja velik strošek in se ne povrne v nekem doglednem času. Najprej bi bilo 
potrebno pridobiti javna sredstva za »obleko« stavbe, kasneje pa, z zasebnim partnerjem, tudi za 
notranje enote.  
 
Kostjo Jelinčiča še zanima ali bo sanacija stavbe OŠ Kojsko zajela tudi stanovanjski del.  
 
Andrej Markočič pritrdi in pojasni, da bo občina šla tudi v to, da se sanira stanovanje, ki je v privatni 
lasti. Začetni razgovori z lastnico privatnega stanovanja so bili pozitivni in pogovori bodo tekli v tej 
smeri, da se sklene nek ustrezen dogovor.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

1. Občinski svet Občine Brda sprejme osnutek Akta o javno zasebnem partnerstvu za izvedbo 
projekta »Energetska sanacija in Pogodbeno zagotavljanje prihodkov rabe energije v javnih 
objektih Občine Brda«. 
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2. Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Akta o javno zasebnem partnerstvu za izvedbo 
projekta »Energetska sanacija in Pogodbeno zagotavljanje prihodkov rabe energije v javnih 
objektih Občine Brda«. 

 
Ad6 

 
Sklepanje o potrditvi Letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega  

energetskega koncepta in njihovih učinkih 

 

Poroča Andrej Markočič.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 

1. Potrdi se Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega 
koncepta in njihovih učinkih.  

2. Ta sklep velja takoj.  
 

Ad7 

 

Sklepanje o cenah storitev ravnanja s komunalnimi odpadki 

 
Pojasnila podata Andrej Markočič in župan Franc Mužič.  
 
Kostja Jelinčič sprašuje predsednika Komisije za okolje in prostor kaj je bilo tisto, ki je komisijo 
prepričalo, da podpre nove cene storitev s komunalnimi odpadki.  
 
Goran Simčič pojasni, da so cene usklajene ne samo na komunalnih storitvah ampak tudi pri porabi 
vode. Občina Brda ima več kilometrov in bolj razvejan vodovod, pa tudi vodo je potrebno 
prečrpavati. Kar se tiče komunalnih storitev bi bilo prav tako zaradi kilometraže in oddaljenosti 
plačevati več kot npr. fizična oseba iz Nove Gorice. Več razlogov je bilo, da se je komisija tako 
odločila.  
 
Boris Šfiligoj podpre predlog, da bi občina pokrivala razliko v izgubi in imela delež v Komunali d.d. 
 
Župan Franc Mužič pojasni, da občina ne more zagotoviti toliko sredstev iz proračuna.  
 
Goran Simčič pojasni, da ne gre za direktno pokrivanje izgube. Če bi občina pokrivala izgubo, bi ji 
pripadalo samo 3,6% pokritje. S tem bi se morali strinjati ostali delničarji, kar pa ni enostavno. Bolj 
enostaven je odkup.   
 
Boris Šfiligoj opozori na firmo Embakom. Na prejšnji seji je dobil odgovor, da Komunala d.d. ne trži 
papirja in stekla. Dejansko pa vse to vozijo v firmo Embakom.  
 
Župan je seznanjen, da ima Komunala d.d. 20% delež v podjetju Embakom.  
 
Boris Šfiligoj še doda, da se ne strinja z izjavo direktorja Komunale d.d., da bo v primeru, da se smeti 
ne bo odvažalo, nastal »Napoli«.  
 
Rado Sirk je mnenja, da je % podražitve zastrašujoč. Znesek je sicer zelo majhen, ampak % je tisti, ki 
je v dani situaciji prevelik. Podražitve tolčejo reveže.  
 
Na glasovanje je bil dan SKLEP o cenah storitev ravnanja s komunalnimi odpadki.  
 
ZA je glasovalo 8 svetnikov, PROTI 0 svetnikov.  Sklep je sprejet.  
 

Ad8 
 
Sklep o potrditvi programa oskrbe s pitno vodo v Občini Brda za leto 2014 

 

Program oskrbe s pitno vodo v občini Brda za leto 2014 predstavi Dejan Rusjan.  
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o potrditvi programa oskrbe s pitno vodo v 
Občini Brda za leto 2014.  
 

Ad9 
 
Sklep o potrditvi programa odvajanja in čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode v 

Občini Brda za leto 2014 

 
Program odvajanja in čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode v Občini Brda za leto 2014 
predstavi Dejan Rusjan.  
 
Oskar Kristančič pove, da gre za komunalne odpadne vode, ki so v Brdih velik problem. Potrebno bi 
bilo paziti, kaj vse se izteka v potoke.  
 
Ivana Peršoljo v zvezi z Ukrepi za zmanjševanje količin padavinske odpadne vode zanima, kakšna je 
povezava z novo davčno obremenitvijo glede novih davkov za meteorne vode.  
 
Andrej Markočič pojasni, da je bil pred leti sprejet sklep, ko se je določalo ceno vode in kanalščine. 
Določeno je bilo, da bo v primeru, ko bo večje število enot  oz. vasi v Brdih priključenih na 
kanalizacijska omrežja in čistilne naprave, začela to zaračunavat. Za enkrat pa to pokriva proračun 
Občine Brda.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o potrditvi programa odvajanja in čiščenja 
komunalne odpadne in padavinske vode v Občini Brda za leto 2014.     
 

Ad10 
 
Ukinitev zaznambe javno dobro na nepremičninah v k.o. Mirnik in k.o. Vrhovlje  

 
Gradivo predstavi Dejan Rusjan.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o ukinitvi javnega dobra v k.o. Mirnik.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o ukinitvi javnega dobra v k.o. Vrhovlje.  
 

Ad11 
 

Imenovanje predstavnika Občine Brda v svet zavoda Glasbena šola Nova Gorica 

 
Poroča Andrej Markočič. Mnenje poda tudi predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja.    
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP: 
Občinski svet Občine Brda imenuje v svet zavoda Glasbena šola Nova Gorica Matejo Drnovšček, 
Gradno 6, 5212 Dobrovo, roj. 12.8.1982.   

 
Ad12 

 
Imenovanje predstavnika Občine Brda v svet zavoda Osnovna šola Kozara Nova Gorica 

 
Poroča Andrej Markočič. Mnenje poda tudi predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja.    
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP: 
Občinski svet Občine Brda imenuje v svet zavoda Osnovna šola Kozara Nova Gorica Ano Turk, 
Kojsko 46, 5211 Kojsko, roj. 14.9.1970.   
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Ad13                            
 
Pobude in vprašanja svetnikov 

 

Ustno podane pobude in vprašanja svetnikov 

 
Ivan Markočič  

 
Pločnik na relaciji Dobrovo - Biljana – sedaj se je asfaltiralo del regionalne ceste na Dobrovem in 
ljudi zanima, če je bilo to opravljeno v sklopu projekta ureditve Dobrovega oz. v kakšni fazi je 
ureditev pločnika iz Dobrovega proti Biljani. Predlaga tudi, da se zadeva oz. odgovor v celoti poda 
v naslednji Briškega časnika in se s tem seznani širšo javnost predvsem pa krajane Dobrovega. Prav 
tako prosi za odgovor na pobudo, ki jo je podal pred časom v zvezi s tem, ali bi bilo mogoče 
zadevo reševati po delih.  
 
Matjaž Četrtič 
 
Občinski svetniki običajno dajejo pobude predvsem zaradi pomanjkanja informacij v zvezi s 
projekti, ki jih pelje Občina Brda. Predlaga, da zaradi pomanjkanja informacij Občina Brda na svoji 
spletni strani objavi vse projekte, ki so v teku in katerih nosilec ali parter je občina ter za katere 
pridobiva evropska ali državna sredstva. V dokumentaciji naj bodo opisani tudi namen in trajanje 
ter finančna konstrukcija ter vrednost projekta. Na tak način bo omogočena večja obveščenost 
vseh zainteresiranih. Pri večjih projektih bi bilo zaželeno, da je na spletu tudi informacija o poteku 
samega projekta.  
 
Klemen Bajt 
 

1. Sprememba prostorskega plana – na spletni strani Občine Brda je objavljen terminski plan, 
katerega pa se Občina Brda ne drži oz. zamuja. Predlaga, da se zadeva pospeši.  

2. V sklop obnove vodovodov predlaga tudi obnovo vodovoda v vasi Imenje (cca 200m), ki 
poteka deloma po vinogradu, deloma pa po cesti, ki je plazovito območje.       

 
Andrej Markočič pojasni, da postopek spremembe prostorskega plana teče po terminskem planu, 
prav tako so zagotovljena tudi proračunska sredstva. Več časa pa si je občina vzela pri pogovorih s 
posamezniki o iskanju določenih rešitev. Vse pa je potekalo v okviru finančnih zmožnosti. Časovno 
se je zadeva zamaknila predvsem zaradi pobud občanov, ki so prišle tudi po roku in se jih je 
obravnavalo. V proračunu Občine Brda za leto 2014 so zagotovljena finančna sredstva in 
predvideva se tudi pridobitev vseh ustreznih soglasij in javna razgrnitev.    
 
Rado Sirk 
 
V Medani se izvaja postavitev bazne postaje na dvorani kljub temu, da je bilo zbranih cca 50 
podpisov tistih, ki se s postavitvijo niso strinjali. Predlaga oz. zahteva, da se dela zaustavijo in da se 
skliče sestav krajevne skupnosti, kjer bi se stvari uskladile.    
 
Andrej Markočič poda pojasnilo svetnikom in tudi prisotnim krajanom vasi Medana. Ko je Občina 
Brda pridobila lokacijo za postavitev antene na Dobrovem je bilo prav tako pridobljenih nekaj 
podpisov proti njeni postavitvi. Vrstila so se nasprotovanja krajanov, vaške skupnosti itd. Točka je 
bila obravnavana tudi na občinskem svetu, kjer je bila pozitivno sprejeta odločitev, da se anteno 
postavi na predvideni lokaciji, seveda, če je vse v skladu z veljavno zakonodajo. Investitor je naprej 
peljal postopek pridobivanja vseh soglasij in dokumentacije za postavitev antene na predvideni 
lokaciji. Nikomur ni bila odvzeta pravica do pritožbe. Zainteresirani krajani so to tudi izpeljali in na 
sodišču v upravnem sporu tudi izgubili. Zadeva je tako postala pravnomočna. Na občinskem svetu 
je bil sprejet tudi sklep, da lahko občinska uprava nadaljuje s postopki na vseh občinskih zemljiščih, 
ki se izkažejo kot primerna za postavitev bazne postaje, seveda, če je vse v skladu z veljavno 
zakonodajo. Ko je občinska uprava dobila kot primerno lokacijo na zadružnem domu v Medani, se 
je držala sklepa občinskega sveta. Postopki so bili izpeljani regularno in pridobljena je bila vsa 
ustrezna dokumentacija.  
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Oskar Kristančič predlaga iskren pogovor in usklajevanja z ljudmi, ki so neposredno vključeni v 
postavitev bazne postaje.  
 
Kostja Jelinčič 
 
Zanima ga, sedaj ko se je uvedel nepremičninski davek, ali je občinska uprava razmišljala kaj o tem, 
da bi se ustanove kot so šole, vrtci preneslo na javno dobro.  
 
Boris Šfiligoj 
 

1. Terminski plan izgradnje novega zdravstvenega doma na Dobrovem 
2. Predlog VS Dobrovo – ureditev dostopa oz. prometnega režima do vrtca na Dobrovem  

 
Župan Franc Mužič pojasni, da je na občino že prišla ta pobuda s strani VS Dobrovo in da se jo bo 
vključilo v programe oz. projekte, ki jih ima Občina Brda v sklopu ureditve Dobrovega.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlog Kostje Jelinčiča, da se da besedo krajanom 
Medane v zvezi s postavitvijo bazne postaje.  
 
Milena Klavora 
 
Na občinski stavbi je vrsto let stala bazna postaja in nikoli ni bilo nobenih problemov. To so stvari, ki 
so postavljene v širšem interesu občanov. Če so škodljivi vplivi, bo prva občinska uprava tista, ki ne 
bo ponujala stvari, ki bodo kvarile kvaliteto življenja.   
 
Nadalje so svoja stališča glede postavitve bazne postaje predstavili krajani vasi Medana.   
 

Ad14 
 

Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 24. redne seje 

 

Ni pripomb.  
 

Ad15 
 
Realizacija sklepov 24. redne seje 

 

Ni pripomb. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.00 uri.  
 
 
     Zapisnikarka                  Predsedujoči                   Direktor občinske uprave  
 Mateja Ambrožič                   Goran Simčič                                    Andrej Markočič 


